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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy űlésről szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„A hazai állattenyésztés végét a brüsszeli döntések jelentik? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Kormány szócsövének számító Magyar Időkben jelent meg Farkas Sándor fideszes
országgyűlési képviselő, kormánymegbízott, MÁSZ elnökkel egy beszélgetés, amelyben a z
Európai Parlament és Európai Tanács döntései is szóba kerültek . Az állattenyésztésben
gyakorlatilag 2018 novemberéig megszűnik az önrendelkezés . Az ágazatra is fokozottan
érvényes lesz, az áruk és szolgáltatások szabad áramlása, és a nemzeti döntési lehet őségek
minimális szintre csökkentése . A szabályozás valamennyi tenyésztési programra, és íg y
nemzetgazdaságunkra is veszélyt jelent . Egyetértve a kormánypárti politikus véleményével ,
érdeklődve várom a döntéssel kapcsolatos álláspontját .

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy mit tett meg korábban anna k
érdekében, hogy a fentebb említett rendelet, ne vagy ne ilyen formában valósuljon meg ?
Mit kíván tenni annak érdekében, hogy ez a rendelet ,megszűnjön, illetve hatás a
minimalizálhatólegyen a magyar állattenyésztés érdekében?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2017. január 4 .

Tisztelettel : .
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